

旅游探访指数 - 博罗斯度假屋

总分：4.8/5.0 (悬浮于斯堪的纳维亚林间的极致避世之所)

1. 私享性与极致逃离:

- 如果这栋原本专属四口之家的周末栖居地能够对外出租，它无疑将成为顶级的野奢度假胜地。场地处于坡度陡峭且几乎无路可达的林间，这种交通上的“不便”反而成为了最昂贵的奢侈品。租住在此意味着完全与日常世界的喧嚣隔绝，你将包场独享这片未受破坏的森林与湖光，获得绝对的私密性。

2. 居住在悬浮的玻璃晶体中:

- 仅有六十五平方米的内部空间却能带来极度震撼的居住体验。建筑被锚固在中央核心基础上，如蘑菇伞盖般向外大幅悬挑。每个立方体的下半部分全为通透的玻璃，当你坐在客厅或清晨在床上醒来时，视线将毫无阻碍地穿透树林、直达湖面，产生一种整个人悬浮在半空之中的超现实错觉。

3. 精妙的内部空间与隐秘露台:

- 主屋内藏着令人叫绝的空间魔法：一个旋转了四十五度的木质核心方块，在不使用生硬隔墙的情况下，巧妙地划分出了入口、餐厅、客厅与卧室。木质内饰的温润感化解了荒野的清冷。更令人惊喜的是，在上半部的金属体量内，隐藏着一个下沉式屋顶露台。它将居住者真正托举至林冠之中，构筑了一个

可以躺着仰望星空或聆听林间风声的私密天地。

探访指南

- **最佳租住体验:** 强烈建议你在瑞典的初秋或深冬时节入住。带上几本好书和充足的食材，彻底切断与外界的数字联系。花半天时间待在隐秘的屋顶露台上，或者透过下半层的全景玻璃静观湖面与岩石苔藓的光影变幻。
- **起居看点:** 亲自触摸并感受建筑外皮上未经处理的镀锌钢板。观察这些金属是如何任由风雨侵蚀、自然氧化并产生独特包浆的，在起居中深切体会建筑师敬畏自然、让空间随时间共同生长的极简哲学。

一句话总结: 它是一枚镶嵌在瑞典密林深处的半透明晶体，为你提供了一张逃离现代生活的限时门票，让你在悬浮的树冠之上，被绝对纯粹的北欧自然温柔包裹。

Travel & Visit Index - Borås Getaway House

**Total Score: 4.8/5.0 (An Ultimate Escapist Retreat
Suspended in the Scandinavian Woods)**

1. Exclusivity & Extreme Escape:

- If this weekend sanctuary, originally designed for a family of four, were available for rent, it would

undoubtedly become a top-tier luxury wilderness destination. Situated on a steep slope with almost no road access, this logistical "inconvenience" translates into the ultimate luxury. Staying here means a complete disconnection from the hustle of the everyday world, offering absolute privacy and exclusive access to unspoiled forests and lake views.

2. Living in a Suspended Glass Crystal:

- The mere 65 square meters of interior space deliver a profoundly impactful living experience. Anchored to a downward-extending central core, the volumes dramatically cantilever outwards like the cap of a mushroom. With the lower half of each cube clad entirely in transparent glass, your gaze from the living room or morning bed penetrates the trees directly to the lake, creating the surreal illusion of levitating in mid-air.

3. Ingenious Interior Space & Hidden Terrace:

- The main house conceals an ingenious spatial magic: a wooden core cube, rotated 45 degrees, cleverly divides the entrance, dining, living, and bedroom areas without

the use of rigid partition walls. The warmth of the wooden interior neutralizes the chill of the wilderness. Even more surprising is a sunken roof terrace hidden within the upper metal volume. It elevates occupants into the forest canopy, creating a highly private realm perfect for stargazing or listening to the wind rustling through the trees.

Visitor Guide

- **Best Rental Experience:** It is highly recommended to stay during the early autumn or deep winter of Sweden. Bring a few good books and plenty of groceries, and completely sever your digital ties with the outside world. Spend half a day on the hidden roof terrace, or quietly observe the shifting light and shadows on the lake, rocks, and moss through the panoramic glass on the lower level.
- **Living Highlights:** Personally touch the untreated galvanized steel on the building's exterior. Observe how this metal is left to the elements to naturally oxidize and develop a unique patina. Experience firsthand the architects' minimalist philosophy of revering nature and

allowing space to grow alongside time.

One-Sentence Summary: It is a translucent crystal embedded deep in the Swedish forest, offering a limited-time ticket to escape modern life and allowing you to be gently enveloped by absolute, pure Nordic nature above the suspended canopy.